	縣有土地承租申請書
(land lease application form)

	申　請　人　填　報　事　項
Items to be filled out by the applicant


	申　請　內　容Application Details
	接受申請機關
Receiving Agency
	
	申請日期
Application Date
	　　年　　月　　日
Year/month/day

	
	
	申請人(Applicant)
	姓名(name)
	蓋章
(Signature)
	出生年月日
(Date of Birth)
	戶籍住址
(Registered Address)
	通訊住址
(Mailing Address)

	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	電話
(Phone Number)
	
	身分證字號
(Identification Number)
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	土地

標示
(land Description)
	         縣(conty)      
鄉（鎮）(town)   　      

         段(section)
 地號(Land serial no)  

等   　   筆(cases)。 
	面積(Area)

　　　

平方公尺(m2)
	土地使

用分區
(Zone)
	
	申請承

租面積
(Area Requested for Lease)
	平方公尺(m2)

	
	
	建物標示
(building Description)
	占建日期
(Date of Occupation)
	房屋構造
(Building Structure)
	層數
(Floor Count)
	建坪
(Building Area)
	門牌號碼(street number)
	用途
Purpose

	
	
	
	年
Year　　
月
month　　
日
day
	鋼筋混凝土
(Reinforced Concrete)
	　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　
	　　　　　　　　　
	　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　　

平方

公尺(m2)
	縣　　　　　　鄉（鎮）
conty         town 
街　　　　　  路
Street        road
段　　　　　　巷
Section       lane
弄　　　　　　號
Alley         number
	

	
	
	
	
	木造者
(Wooden Construction)
	
	
	
	
	

	
	
	申請

理由
(Application Reason)
	

	
	附繳
證件
Attached Documents

	1、 申租人之身分證、戶籍謄本、戶口名簿影本(擇一)。
A copy of the applicant's ID card, household registration transcript, or household roster (choose one).
2、 租用位置圖一份（地政機關地籍圖謄本繪製）並著色標明，土地登記簿影本一份、土地使用分區一份。
One copy of the location map (prepared from the cadastral map of the land administration agency) with highlighted markings, one copy of the land registration transcript, and one copy of the land zoning map.
三、81年11月7日以前占用證明文件(該地上房屋設定住所之戶籍資料、門牌編定證明、房屋稅數據、水電費收據或電力公司、自來水廠裝設水電之證明,以上任檢送一種)，
    Proof of occupancy before November 7, 1992 (one of the following: household registration data showing the residence address on the property, proof of street number assignment, property tax records, utility receipts, or proof of water and electricity installation from the electricity company or waterworks
3、 地上房屋產權證明文件一份(建築改良物、房屋稅籍、所有權狀、或登記簿謄本、法院公證買賣契約或法院公證、認證書以上任檢一種)。
One copy of the proof of ownership for the building on the land (such as building improvements, property tax records, title deed, or land registration transcript, or a notarized sale contract or certified notarization from a court)


